
 

 

 
Nissniku-talon rakennushanke, toimitilapalvelujen lautakunnan lisämäärärahaesitys 
teleskooppikatsomoa varten 
Kunnanvaltuusto 17.06.2024 § 60     
554/10.03.02.02/2019  
 
 

 
Päätösehdotus    
 Kunnanhallitus esittää kunnanvaltuustolle, että kunnan talousarviossa 

hyväksyttyä Nissniku -talon rakennushankkeen kokonaiskustannusta 
korotetaan 220 000 eurolla, jolloin hankkeen kokonaiskustannus on 37 070 
000 euroa. 

 
 
Päätös Kunnanvaltuusto päätti yksimielisesti ehdotuksen mukaisesti. 
 
 
 
Päätöshistoria 
 
Kunnanhallitus 03.06.2024 § 188   
  
 
 
Valmistelija Yhdyskuntatekniikan johtaja Anna-Kaisa Kauppinen 
 etunimi.sukunimi@kirkkonummi.fi, puh. 09 29671 (vaihde) 

 
 

Päätösehdotus Kunnanjohtaja Sailas Virpi 
 

 Kunnanhallitus päättää esittää kunnanvaltuustolle, että kunnan 
talousarviossa hyväksyttyä Nissniku -talon rakennushankkeen 
kokonaiskustannusta korotetaan 220 000 eurolla, jolloin hankkeen 
kokonaiskustannus on 37 070 000 euroa. 

 
Käsittely Yhdyskuntatekniikan johtaja Anna-Kaisa Kauppinen esitteli asiaa 

kokouksessa. Kunnangeodeetti Otso Kärkkäinen oli myös läsnä. 
 
Päätös Kunnanhallitus päätti yksimielisesti ehdotuksen mukaisesti. 
 
 
  
 
Päätöshistoria 
 
Toimitilapalvelujen lautakunta 16.05.2024 § 31   
  
 
 
Valmistelija rakennuttajapäällikkö Hanne Nylund  
 etunimi.sukunimi@kirkkonummi.fi, puh. 09 29671 (vaihde) 

 
 

Päätösehdotus Yhdyskuntatekniikan johtaja Kauppinen Anna-Kaisa 
 

 Toimitilapalvelujen lautakunta päättää esittää kunnanhallitukselle ja 
edelleen kunnanvaltuustolle, että kunnan talousarviossa hyväksyttyä 
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Nissniku -talon rakennushankkeen kokonaiskustannusta korotetaan 220 
000 eurolla, jolloin hankkeen kokonaiskustannus on 37 070 000 euroa. 

 
Käsittely Keskustelun aikana varapuheenjohtaja Jani Ekman esitti seuraavan 

evästyksen: 
 
Katsomo on suunniteltava siten että se avattuna voidaan pelata / harrastaa 
mahdollisimman monia eri lajeja, mm. tanssia, koripalloa ja lentopalloa. 
 
Marko Kari, Elina Utriainen, Miisa Jeremejew, Lauri Lavanti kannattivat 
Jani Ekmanin evästystä. 
 
Puheenjohtaja totesi, että evästystä kannatettiin yksimielisesti. 

 
Päätös Toimitilapalvelujen lautakunta päätti päätösehdotuksen mukaisesti. 

 
Lisäksi lautakunta päätti evästää seuraavasti: 
Katsomo on suunniteltava siten että se avattuna voidaan pelata / harrastaa 
mahdollisimman monia eri lajeja, mm. tanssia, koripalloa ja lentopalloa. 

 
Tiedoksi 
 
Selostus Sivistys- ja vapaa-aikalautakunta 28.09.2023 § 56 evästi Nissniku-talon 

hankesuunnitelman käsittelyn yhteydessä: ”Kirkkonummelle on 
lähitulevaisuudessa vielä tulossa kouluinvestointeja, kuten lukiohanke ja 
Kantvik. Strategiamme painopisteen 3. mukaan "Tarjoamme tiloja ja 
paikkoja yhdistysten ja kuntalaisten käyttöön ja parannamme kunnan 
tilojen monikäyttöisyyttä". Nämä kuntamme seurojen ja yhdistysten 
osallistamisen tulokset on hyvä esittää kirjallisesti myös lautakunnan 
jäsenille päätöksien tueksi. Näihin tulevaisuuden investointeihin 
osallistamalla kuntamme seurat ja yhdistykset, voimme varmistaa yhdessä 
mahdollisimman hyvän tilasuunnittelun strategiammekin mukaan.”  

 
 Sivistyspalvelut yhdessä toimitilapalveluiden kanssa järjesti 1.12 – 

17.12.2023 avoimen kyselyn järjestöille Nissniku-talo -hankkeesta sivistys- 
ja vapaa-aikalautakunnan 28.09.2023 § 56 evästyksen mukaisesti. 
Kyselystä tiedotettiin kunnan sähköisissä viestintäkanavissa.  

 
 Määräaikaan mennessä kyselyyn vastasi neljä järjestöä. Kyselyiden 

perusteella Nissniku-talossa oltiin kiinnostuneitta järjestämään mm.  
 - Yhdistysten tapaamisia / kerhojen toimintaa 
 - Urheiluseurojen harrastustoimintaa 
 - Urheilukilpailuja 
 - Leirejä 
 - Seurojen näytöksiä 
 - Kansainvälisen tason valmentajakoulutuksia 
 
 Yleisesti yhdistysten toiveet olivat linjassa kunnan tavoitteiden kanssa, 

eivätkä edellytä muutoksia hankkeeseen. Yksi vastanneista järjestöistä oli 
kuitenkin ilmaissut tarpeen liikuntasalin yhteyteen toteutettavalle 
katsomolle, mitä ei ole hankesuunnitelmassa.  

 
 Toimitilapalvelut on tiedustellut myös Nissnikun koululta näkemystä 

mahdollisesta teleskooppikatsomosta. Koululta saadun vastauksen 
mukaan Nissniku-talon mahdollinen salikatsomo hyödyttää koulun 
toimintaa seuraavista syistä: 

 - Juhlien aikana saliin ei tarvitse isoa määrää tuoleja 



 

 

 - Salissa voi järjestää koulun ja koulujen välisiä liikunta- ym. tapahtumia 
joihin yleisö pääsee mukaan katsomoon 

 - Katsomoa voi hyödyntää muidenkin oppiaineiden opetuksessa, mm. 
näytelmät 

 - Salissa voi näyttämöä hyödyntäen järjestää pienillä järjestelyillä 
kuntalaistilaisuuksia, esitelmiä, konsertteja ym. 

 - Koulu puoltaa katsomon hankintaa edellytyksellä, että sen toteutus ei 
vähennä budjetti- ja tilaresurssia alkuperäiseen suunnitelmaan nähden 

 
 Teleskooppikatsomo tarvitsee noin 30 neliötä lisätilaa ollessaan pakattuna 

kiinni -asentoon. Katsomon toteutuksen kustannukset olisivat noin 220 000 
euroa, tarvittava lisätila huomioiden. Katsomon toteuttaminen parantaisi 
oleellisesti liikuntasalin käytettävyyttä ja monipuolisuutta koulun sekä 
laajemman kuntalaiskäytön näkökulmasta. Mikäli katsomo halutaan 
toteuttaa, se on huomioitava hankkeen kilpailutusvaiheessa.  

 
 Koska teleskooppikatsomon kustannukset eivät sisälly Nissniku -talon 

hankesuunnitelmaan, tuodaan katsomon mahdollinen lisääminen nyt 
käsiteltäväksi tarvittaviin päätäntäelimiin. 

 
Päätöshistoria 
  
 
  
 
 
  
 
 
  


